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        32PL喷淋泵

32 PL spray pump

 使用说明书                          

 Operation introducation
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宝鸡市盟泰石油机械有限公司                      

BAOJI CITY OILFIELD PETROLEUM MACHINERY CO.LTD
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  公司简介
宝鸡市盟泰石油机械有限公司是石油钻采设备的专业生产制造企业及销售商。我公司产品常年销往海外市场及国内各大油田，同中石油中石化等同行业友人保持有着良好的合作关系。我公司不但有自己的生产实体而且还常年代理销售其他及相关石油物资设备。公司现拥有一批多年从事石油钻采机设备开发、生产制造的高素质的专业技术人才，可以为广大用户提供专业周到而满意的全套服务。
我公司严格按照ISO9001：2000管理体系生产管理，按API 7K，ASY5138-92标准生产，使我们生产的石油钻采设备产品具有可靠的质量保障与国际通用性标准。
　　公司生产能力已形成规模化，标准化。现有50余台专业加工机床及检测设备来保证产品质量的稳定性。产品不但销往中石化西北局、华北局、西南局及青海油田、中原油田、长庆油田、四川油田等油田，而且远销美国、加拿大、哈萨克斯坦、埃及、伊朗、阿联酋、委内瑞拉等国家。
　　宝鸡市盟泰石油机械有限公司愿为国内外的用户提供优质的产品及满意的服务。
电话：0917－6731956

邮箱：jinlinhe@126.com
www.bjmtsy.com                www.mengtaipm.com

32PL型喷淋泵
用途：32PL型喷淋泵系单级单吸卧式悬臂离心泵。主要用于石油钻井泵缸套、活塞的喷淋、冷却、润滑，也可用于输送80℃以下的清水，或含少量泥砂的污水，与石油钻井泵配套使用时，用皮带传动，用于其它场所也可与4极电机直联。

特点：该泵泵体叶轮设计特殊，正反方向旋转时，均有一个工作面工作，因此，该泵使用时，正反方向运行均能正常工作，且性能参数保持一致，给泵的使用带来极大便利，该泵已获得国家发明专利。

使用、维护及保养：

1、启用前检查是否注入适量润滑脂，以免轴承干磨，轴温过高损伤轴承。

2、启动后，填料要调适宜，以免烧伤轴套。
3、填料损坏发生泄露应立即更换。
4、如长期停止使用，应将泵拆卸，上油，包装保管。
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 The brife of company
MT(BAOJI CITY OILFIELD PETROLEUM MACHINERY CO.LTD)is a joint-stock-company that mainly produces equipments about drill rigs and component parts for oilfield drilling. our products not only sell our Country but also sell out of world and keep good relationship with professional friends they have good cooperation with us.our company not only have ablity to produce but also agent 

Other products that have contact with oil equipment.our company have many professional skills and high moral persons they have many years experiment about how to develop drill rig and sell Oil equipments.we can supply judgmatical ,satisfied  services for our users.

MT always pays great attention to the quality of the products and takes the quality as our life. We have already gained the GB/TI9001-2000-ISO9001：2000 quality management standard certificate and follow the SY5138-92 standard、APISPec7A standard strictly.so our product has reliable quality and keep consistent with international standard.
Our product has formed normal mode, standardization.And have more than 50 sets Machine Tool use for product and check equipment to make sure the quality our products stability.our products not only sell northwest,north China, southwest and qinghai oilfiled ,zhongyuan oilfiled,changqing oilfiled,sichuan oilfiled but also sell to Americane ,canada, Kazakhstan,Egyppt, Iran, UAE,Venezuela and other countries.
　　BAOJI CITY OILFIELD PETROLEUM MACHINERY CO.LTD pleasured supply best service for home and abroad users.
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   Type of 32PL Spray pump
Application: The type of 32pl spray pump is single –stage,single-suction horizontal boom centrifugal pump. It main use liner of oil drilling pump, the spraying of pistion ,cooling,lubrication,and also use clear water below 80 degree or sewage it has contain litter sand ,when it use match with oil drilling pump,use belt make it driving.may be use other location can also with 4 acem electric motor direct connection.

Feature: The special design of spray pump body’s impeller.when it rounding forward and reverse,it all have acting surface.so,use this pump,when it working forward and reverse direction not only all keep normal work but also keep unanimous of propterty’s parameter.Give most convenience who use it.This type of pump has achieve patent of invention in our Country.

Usage maintain and recruit: 

Pay attention to if it have inject proper quantities grease before stareing it,avoid grind dry,high temperature and damage bearing.

After starting it,packing loaded stock should be proper quantities,avoid to burn bearing.

Must change another one when packing loaded stock has happened leaking out.

If long time do not use it, you should disassemble pump,apply oil,take care with casing.

主要性能参数

Main propterty parameter

	流量Q Flow
	 扬程H 

 Head lift
	转速n 
Rotational speed （r.p.m）
	轴功率N 

Shaft power （kw）
	允许吸上真空高度 

Allowable suct lift （Hs）
	效率n 

Efficiency %

	m3/h
	L/min
	
	
	
	
	

	6.5
	1.8
	7.5
	1460
	0.38
	7
	36

	9
	2.5
	7
	
	0.44
	
	38


